

**To:** 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>  
**Cc:** 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>, 5.1.2e <5.1.2e@ecorys.com>, 5.1.2e <5.1.2e@minvws.nl>, 5.1.2e <5.1.2e@pro-facto.nl>, 5.1.2e <5.1.2e@minvws.nl>, 5.1.2e <5.1.2e@pro-facto.nl>, 5.1.2e @ecorys.com];  
**facto.nl]**  
**From:** 5.1.2e  
**Sent:** Fri 3/12/2021 5:14:10 PM  
**Subject:** RE: Afspraken uit stuurgroepvergadering, planning en volgende stappenafstemmen  
**Received:** Fri 3/12/2021 5:14:16 PM  
[PvA Onderzoek Wet BIG Ecorys en Pro Facto.pdf](#)

Hoi 5.1.2e

In vervolg op onderstaande mail, ons overleg van vanochtend en het onderzoeksteamoverleg van vanmiddag:

1. We leggen de interviewleidraad voor de interviews in fase 2a aan de stuurgroep voor. Omdat de stukken minimaal een week van tevoren rondgestuurd worden, heeft een stuurgroepoverleg in de week van 5 april onze voorkeur. Wij kunnen op do. 8 en vr. 9 april (en uitwijkmogelijkheid naar di. 6 april).

- De gesprekken met ZIN, IGJ en VWS gaan we open in. Deze interviews houden we z.s.m., bij voorkeur vóór het eerstvolgende stuurgroepoverleg. 5.1.2e levert namen en contactgegevens aan, zodat we afspraken in kunnen plannen.
2. Prima als de namen en contactgegevens voor interviews bij 5.1.2e worden aangeleverd. We hebben afgesproken dat de stuurgroepleden uiterlijk een week na verzending van de afsprakenlijst namen en contactgegevens doorgeven.
  3. Idem als punt 2: werkbaar en graag binnen een week stukken toesturen. Richtlijnen en handreikingen kunnen we zelf bij het plannen van interviewafspraken opvragen.
  4. Bijgaand het aangepaste PvA
  5. Zoals bij punt 1 aangegeven: bij voorkeur het eerstvolgende stuurgroepoverleg in de week van 5 april. Zoals vanmorgen besproken, kunnen we in dit overleg de stuurgroep ook informeren over de stand van zaken wat betreft dataverzameling, waarmee mogelijk geen extra overleg halverwege stap 2 ingepland hoeft te worden.

We hebben de offerte er nog even bijgepakt: gezien de wat vertraagde start, bespreken we de tussentijdse synthese graag halverwege juni. Voorstel: in de week van 14 juni, op dinsdagmiddag, donderdag of vrijdag (overleg van 1,5 uur max.).

6. We leggen de interviewverslagen ter goedkeuring aan de geïnterviewden voor.
7. Prima.

Fijn weekend en een hartelijke groet,

5.1.2e

**From:** 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>  
**Sent:** Tuesday, 9 March 2021 16:55  
**To:** 5.1.2e <5.1.2e@ecorys.com>; 5.1.2e <5.1.2e@ecorys.com>; 5.1.2e <5.1.2e@minvws.nl>  
**Cc:** 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e <5.1.2e@minvws.nl>  
**Subject:** Afspraken uit stuurgroepvergadering, planning en volgende stappen afstemmen

Ha 5.1.2e

De kop is eraf; de eerste vergadering met de stuurgroep zit erop. 😊 Ik ben benieuwd hoe jullie het hebben ervaren, daar kunnen we het vrijdag over hebben.

Ik heb de tijdens de vergadering gemaakte afspraken opgeschreven en wil graag met jullie afstemmen wat jullie de komende tijd nodig hebben en welke planning voor jullie werkt, voordat ik de afsprakenlijst naar de stuurgroep mail.

1. Omdat de vraagstelling nauw hangt qua formulering en insteek, hebben we afgesproken dat de interviewleiders eerst nog met de stuurgroep worden afgestemd in een vergadering.

- Ik denk dat de stuurgroep de interviewleiders voor zowel de verkennende interviews met ZIN, IGJ en VWS (fase 1) als voor de interviews met betrokken partijen (fase 2a) wil zien. Is het voor jullie haalbaar en op tijd als we dit in een vergadering in de week van 29 maart of in de week van 5 april bespreken met de stuurgroep? Dan zouden we het mooi

kunnen combineren met de kick-off bijeenkomst voor het onderzoek naar de lerende werking van het tuchtrecht.

2. We hebben afgesproken dat de stuurgroepleden bij mij melden wie er t.b.v. de interviews met betrokken partijen (fase 2a) geïnterviewd moeten worden en daarbij doen de stuurgroepleden al een voorstel voor samenvoeging/clustering van mensen/expertise, zodat het aantal interviews overzichtelijk blijft.

- Is dit voor jullie werkbaar en wanneer heb je deze info uiterlijk nodig?

3. We hebben afgesproken dat de stuurgroepleden naar mij stukken sturen voor de deskresearch, zoals (ook nieuwe (VenVN)) position papers kunnen sturen.

- Is dit voor jullie werkbaar en wanneer heb je deze info uiterlijk nodig?
- Welke stukken heb je nodig van de stuurgroepleden?
- Ik las in het PvA dat jullie in fase 1 ook willen kijken naar richtlijnen en handreikingen die beroepsgroepen en werkgevers hebben opgesteld over voorbehouden handelingen. Die heeft VWS niet en moet in het veld worden opgevraagd. Doen jullie dit, of zal ik dit via de stuurgroep opvragen? Wanneer heb je deze info uiterlijk nodig?

4. We hebben afgesproken dat het PvA op 2 punten wordt aangepast: 'Knoop doorhakken door VWS' is te weinig genuanceerd (VWS beslist rekening houdend met standpunten van de SG) en geen onderscheid tussen medische beroepen en paramedische beroepen, maar tussen art. 3 en 34 beroepen.)

- Wanneer kan je een aangepast PvA maken en kan ik die naar de stuurgroep mailen? Ik denk dat ze het PvA willen delen met andere organisaties die ze vertegenwoordigen en achterban om ze aangesloten te houden.

5. We hebben afgesproken om op tijd duidelijkheid te geven over de planning van de volgende bijeenkomsten met de stuurgroep. In het PvA waren 4 bijeenkomsten voorzien, daar komt er 1 bij om de interviewleidraden te bespreken (zie punt 1).

- In welke week zou de bijeenkomst halverwege stap 2 (dataverzameling) wat jullie betreft plaats kunnen vinden?
- In welke week van mei zou de bijeenkomst over de tussentijdse synthese wat jullie betreft plaats kunnen vinden?

6. 5.1.2e van de KNMG vroeg of de verslagen van interviews ter check teruggelegd kunnen worden bij geïnterviewden.

- Kan dit wat jullie betreft gewoon?

7. We hebben afgesproken dat we vinger aan de pols houden t.a.v. de planning en doorlooptijd van het onderzoek.

- 5.1.2e kijkt momenteel in de dienstverleningsovereenkomst hoe we ruimte kunnen bieden voor evt. uitloop/verlenging met 3 maanden voor het geval dat dit nodig blijkt te zijn, bijv. door evt. lastige bezetting veldpartijen door drukte op de werkvloer door mogelijke derde Covid-golf.

Ik hoor graag van je!

Groet,

5.1.2e